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عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس کاهش 
ات�کای بودجه به درآمده�ای نفتی و پیش بینی 
درآمدهای پای�دار را از نقاط قوت لایحه بودجه 
۱۴۰۳ دانس�ت و گف�ت: دول�ت ب�رای افزای�ش 
درآمده�ای مالیاتی اطمینان خاطری ایجاد کند 
که نرخ مالیاتی اضافه نمی شود و همان پایه های 
قبلی بوده و تمرک�ز روی جلوگیری از فرارهای 

مالیاتی است.
جعف��ر قادری در گفت و گو با ایس��نا با اش��اره به 
مخالفت مجلس با کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۳ گفت: 
در زم��ان بررس��ی کلیات لایحه بودج��ه، تناقضی در 

استدلال مخالفان وجود داشت.
وی ب��ا بی��ان اینک��ه درآمدهای دول��ت محدود به 
نفت، مالیات، و مولدس��ازی انتشار اوراق است، گفت: 
مخالفان معتقد بودند رشد ۵۰ درصد مالیات بالاست 
ام��ا درآمده��ای نفتی منطقی اس��ت. بع��د در بحث 
مولدس��ازی اعتراف داشتند که بیش��تر از این امکان 
تحقق ندارد. از طرفی دولت میزان انتشار اوراق را ۳۶ 
درصد اضافه کرده است؛ وقتی این موارد نباشد دولت 

چطور می خواهد هزینه ها را جبران کند؟
ای��ن نماینده مجل��س بیان کرد: به نظر می رس��د 
برخ��ی از دیدگاه ها تحت تاثیر فضای انتخاباتی بوده 

است البته برخی همکاران در بخش هزینه ها همچون 
همسان س��ازی حقوق بازنشستگان و شاغلان به این 

موضوع اشاره داش��تند که دولت پیش بینی هایی را 
در بودج��ه لحاظ نکرده که اس��تدلال دولت این بود 
ک��ه طبق آیین نامه جدید فقط اح��کام و درآمدها را 
در بخ��ش اول به مجل��س ارائه ک��رده و هزینه ها را 
نداده است قادری همچنین گفت: آقای منظور اعلام 
کرد حداقل ۵۰ همت را برای همس��ان سازی لحاظ 
م��ی کند البته به طور کلی اگر دولت منابع لازم برای 
اج��رای حکم برنامه هفتم جهت پوش��ش ۴۰ درصد 
همس��ان س��ازی را در بودجه بیاورد، ش��اید مجلس 

راضی شده و رای به کلیات بدهد.
این عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با تاکید 
بر اینکه باید احکام بودجه شفاف باشد، افزود: درباره 
مالیات هم دولت در اصلاحیه بودجه احکامی آورد که 
اطمین��ان در نمایندگان ایجاد ش��ود که نرخ مالیاتی 
اضافه نمی شود و همان پایه های قبلی بوده و تمرکز 

روی جلوگیری از فرارهای مالیاتی است.
قادری در پایان لایحه بودجه ۱۴۰۳ را دارای نقاط 
قوتی همچون بهبود تراز جاری و س��رمایه ای، پیش 
بین��ی درآمدهای پایدار و کاهش ات��کا به درآمدهای 

نفتی دانست.

رئیس س�تاد توس�عه زیس�ت فناوری معاونت 
علم�ی رئیس جمه�ور گفت: با هوشمندس�ازی 
بیمارس�تان ها در هزینه کرد دول�ت برای حوزه 
سلامت صرفه جویی بسیاری می شود، کما اینکه 
در کشورهای پیشرفته پس از پیاده سازی هوش 
مصنوعی در بیمارستان ها، هزینه ها تا ۴۰ درصد 

کاهش یافته است.
مصطف��ی قانعی صبح ام��روز ۲۵ آذر، در حاش��یه 
بازدی��د از نمایش��گاه هوش مصنوع��ی در طب و رزم 
که در بیمارس��تان امام حسین مش��هد برگزار شد، با 
تاکید بر اینکه هوشمندس��ازی بیمارس��تان ها تا ۴۰ 
درص��د هزینه های دولت را در حوزه س��امت کاهش 
می دهد، اظهار کرد: ارزش بازار بیمارس��تان هوشمند 
از ۲۰ میلی��ارد دلار کنونی ب��ه ۶۰ میلیارد دلار در ۳ 
سال آینده می رس��د که یک رشد بی سابقه است، لذا 
کار در ای��ن حوزه یک منبع ثروت برای کش��ور ما به 
وجود خواهد آورد. ما هم زیرس��اخت های لازم و هم 
متخصصی��ن ماه��ری را در این ح��وزه داریم. اکنون 
مراحل هوشمندس��ازی در بیمارس��تان امام حسین 
مشهد که یک مرکز درمانی نظامی محسوب می شود، 
در حال طی ش��دن اس��ت.   وی افزود: باید با واردات 
تجهیزات پزشکی مبتنی بر هوش مصنوعی، تجهیزات 
قدیمی را کنار بگذاریم. هوشمندس��ازی بیمارستانی 
بای��د از یک مرکز درمانی و از ی��ک جمعیت محدود 
بیماران آغاز ش��ود و س��پس گس��ترش پیدا کرده و 
تبدیل به یک الگو شود تا س��رمایه گذاران جذب کار 
در این حوزه ش��وند. تا الآن هیچ تقاضایی از س��مت 
مراک��ز درمانی برای هوشمندس��ازی تجهیزات وجود 
نداش��ته ک��ه ش��رکت ها ملزم ش��وند در ای��ن حوزه 

کار کنن��د. اگر چنین تقاضایی وجود داش��ته باش��د، 
ش��رکت های داخلی نیز ملزم به رعایت استانداردهای 
لازم خواهن��د ش��د، زی��را ظرفیت ه��ای آن کاما در 
ش��رکت های داخلی وجود دارد. رئیس س��تاد توسعه 
زیس��ت فناوری معاونت علمی رئیس جمهور با تاکید 
ب��ر اینکه در هوشمندس��ازی، بیم��اران جامعه هدف 
هس��تند نه پزش��کان، عنوان کرد: در هوشمندسازی 
آموزش های لازم به بیمار داده می ش��ود و او به قدری 
از بیماری خود آگاه می ش��ود و اطاع کسب می کند 
که می تواند در خانه با اتصال به ش��بکه بیمارس��تانی 
تمام اصول مراقبت از خود را فراگرفته و اجرا کند. لذا 
در هزینه کرد دولت برای حوزه س��امت صرفه جویی 
بسیاری می ش��ود، کما اینکه در کشورهای پیشرفته 
پس از پیاده س��ازی هوش مصنوعی در بیمارستان ها، 
هزینه ها تا ۴۰ درصد کاهش یافته اس��ت. هم چنین 
س��ردار احمد اخ��وان، معاون به��داری نیروی زمینی 
سپاه نیز در جمع خبرنگاران با بیان اینکه در تاشیم 
که تا سال ۱۴۰۴ بیمارستان امام حسین مشهد کاما 
هوشمند شود، گفت: پس از آن سایر بیمارستان ها نیز 

وارد همین فضا خواهند شد. 

عضو کمیسیون کش�اورزی مجلس شورای 
اس�لامی گفت: عملکرد چند ماه اخیر وزارت 
جه�اد کش�اورزی باعث ایج�اد تع�ادل بین 
ص�ادرات و واردات در ب�ازار گوش�ت، مرغ و 

تخم مرغ شده است.
ذبیح الله اعظمی در گفت و گو با ایسنا با اشاره به 
جلسه اخیر کمیسیون کشاورزی با وزیر کشاورزی 
و معاونانش گفت: در این جلسه، اعضای کمیسیون 
مس��ائل مهمی همچ��ون نحوه اعطای تس��هیات 
بانکی به کش��اورزان را مطرح کردن��د و اینکه چرا 
در زمان برداش��ت برن��ج، واردات صورت می گیرد. 
همچنی��ن علت نب��ود صنایع تبدیل��ی محصولات 

کشاورزی چیست.
وی توضیح داد: تاکنون وزارت کشاورزی توانسته 
در دوران وزرات نیکبخ��ت عملکرد خوبی داش��ته 
باش��د البت��ه که مش��کات ای��ن وزارت خانه زیاد 
اس��ت. انگار تمام دولت ها به وزارت کش��اورزی به 
چش��م آخرین وزارت خانه دارای اهمیت نگاه می 
کنند حال اینکه باید این وزارت خانه پاس��خگوی 

مشکات مردم باشد. این عضو کمیسیون کشاورزی 
مجلس، شیات، صنایع تبدیلی، کشاورزی، گلخانه 
و دامپروی را از حمله اولویت های وزارت کشاورزی 
عنوان و اظهار کرد: در چند ماه اخیر شاهد تعادلی 
بی��ن ص��ادرات و واردات در بازار گوش��ت و مرغ و 
تخم مرغ و حتی کود ش��یمیایی هستیم به طوری 
ک��ه مدیریت این بازار باعث صادرات ۱۳۰ هزار تن 
تخم مرغ ش��ده حال اینکه قبا کمبود داش��تیم و 
س��ال گذش��ته مجبور به واردات گوش��ت ترکیه و 
گرم بودیم. اعظمی اضاف��ه کرد: در وضعیت فعلی 
نه تنها تعادلی در بازار داخلی برقرار شده که جلوی 
صادرات هم گرفته  نمی ش��ود یعنی بعد از اشباع 

بازار داخلی اقدام به صادرات مازاد آن می شود.
وی ادام��ه داد: بر اس��اس همین سیاس��ت، وزیر 
کش��اورزی  بیان کرد که تحت هیچ شرایطی مانع 
صادرات محصولات کش��اورزی نمی ش��ود؛ اکنون 
س��یب زمینی در انبارها و حتی زمین کش��اورزی 
روی دس��ت کش��اورز مانده و قیمت ۵۰۰۰ تومان 
به ازای هر کیلو  س��یب زمینی حتی کفاف هزینه 
برداش��ت را هم نمی دهد؛  وضعیتی که به زودی با 

آن در بازار پیاز و مرکبات مواجه می شویم.
اعظم��ی در عی��ن حال با تاکید ب��ر لزوم کاهش 
فاصله قیمت محصول در زمین کش��اورزی تا زمان 
توزیع آن و رس��یدن به دست مردم گفت: باید دو 
معاونت بازرگانی و اقتصادی وزارت کش��اورزی این 
فاصل��ه قیم��ت را کم کنند چون س��ود آن تنها به 

جیب دلالان می رود.

رئیس ستاد توسعه زیست فناوری معاونت علمی رئیس جمهور مطرح کرد

 کاهش ۴۰ درصدی هزینه های درمان 
با هوشمندسازی بیمارستان ها

اعظمی مطرح کرد

عزم وزارت جهاد کشاورزی برای ایجاد تعادل در بازار گوشت، 
مرغ و تخم مرغ

کاهش اتکا به درآمدهای نفتی از نقاط قوت بودجه است
قادری:

  بخش صنعت اس�تان های صنعتی زیر 
آسیاب ناترازی انرژی لهِ می شوند

رئیس کمیسیون انرژی اتاق ایران با اشاره به 
اینکه بخش صنعت زیر آس��یاب ناترازی انرژی 
در حال له ش��دن است گفت: مشکل ناترازی یا 
ورشکستگی حوزه انرژی دامن کشور را گرفته 
اس��ت به طوری که در س��ال ۱۳۸۹ اگر دولت 
یاران��ه ان��رژی را بجای تخصیص ب��ه مردم، در 
اختیار حوزه  های زیربنایی و صنعت کشور قرار 
می داد اکنون تا ۵۰ درصد می  توانستیم الگوی 

مصرف انرژی در کشور را کاهش دهیم.
آرش نجفی با اشاره به  وجود ناترازی در تولید 
و مصرف گاز در کشور ادامه داد: از سال ۱۳۸۵ 
تا سال ۱۳۹۰ با افزایش ۲۴ برابری مصرف گاز 
در کشور مواجه بودیم که این رقم در سال ۹۵ 

به  یکباره به ۵۰/۳۰ درصد رسید.
وی اضاف��ه ک��رد: اکثر محص��ولات تولیدی 
کش��ور به  دلیل عدم بهره  گی��ری از تکنولوژی  
های جدید، از کیفیت مناسبی برخوردار نیست 
اما به  دلی��ل پایین بودن حامل های انرژی، می  
توانن��د از نظر قیمت در بازارهای جهانی رقابت 
کنن��د، به  عبارت دیگر م��ا محصول صادر نمی  
کنیم بلکه انرژی ارزانی که تبدیل به کالا شده 
را صادر می  کنیم. نجفی با اشاره به توجه ویژه 
کش��ورهای مختلف از جمله عربستان، اسپانیا، 
ام��ارات متح��ده عرب��ی و غیره به اس��تفاده از 
انرژی  های تجدیدپذیر تاکید کرد: کش��ورهای 
دنی��ا در ح��ال تغییر ذائقه هس��تند و به  دلیل 
مزایای زیادی که این نوع انرژی دارد، س��رمایه  
گذاری ه��ای هنگفتی در ای��ن زمینه انجام می  
دهند. وی با اش��اره ب��ه آمار تولی��د و مصرف 
انرژی  برق و گاز در کش��ور تشریح کرد: از سال 
۱۳۹۲ تا ۱۴۰۱ تولید برق در کشور ۳۵ درصد 
و مصرف برق ۴۵ درصد افزایش داشته و تولید 
گاز نیز ۵۴ درصد رشد و مصرف آن ۶۵ درصد 
افزایش داشته است که این ارقام بیانگر ناترازی 
در حوزه انرژی کش��ور هس��تند که دولت باید 
اهتمام جدی در زمینه فراهم نمودن زیرساخت  

های تامین انرژی را داشته باشد.
  استان های صنعتی باید به حوزه  انرژی 

های نو ورود پیدا کنند
معاون اقتصادی اس��تاندار آذربایجان  شرقی 
ب��ا تاکید بر اینک��ه ناترازی ان��رژی باعث بروز 
مش��کلات عدیده  ای برای صنایع اس��تان شده 
اس��ت گفت: دولت و وزارت نیرو تمهیدات ویژه  

ای برای س��رمایه  گذاران این حوزه اندیش��یده 
اس��ت. محمد کلامی با تاکید بر اینکه در سطح 

آذربایجان ش��رقی ب��ا معضل ج��دی در حوزه 
زیرس��اخت  ه��ا از جمله زمین مواجه هس��تیم 

افزود: فرصت برای بهره  گیری بخش خصوصی 
از این امتیازات همواره مهیا نیست و بهتر است 

صنایع استان در اسرع وقت اقدام کنند.
وی اضافه کرد: آذربایجان  ش��رقی یک استان 
صنعتی اس��ت و با برخورداری از مزیت نس��بی 
در ای��ن زمینه باید در تمام ح��وزه  های جدید 
صنعت��ی ورود کند ت��ا از دیگر اس��تان ها عقب 
نمان��د ک��ه در این زمین��ه چهار س��اختگاه در 
ش��هرک صنعتی بعثت، شهرک سرمایه  گذاری 
خارجی، ش��هرک صنعتی هشترود و چاراویماق 

تعیین شده است.
  بازگشت س�رمایه در حوزه انرژی های 

تجدیدپذیر ۶ سال زمان می  برد
رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق بازرگانی 
تبریز با اشاره به اینکه صنایع آذربایجان شرقی 
ب��رای بهبود ناترازی ان��رژی، مجبور به ورود به 
بحث س��رمایه  گذاری در حوزه انرژی هس��تند 
گفت: به��ره  وری نیروگاه  های تولید برق پایین 
بوده و در حال حاضر برای تولید هر یک مگاوات 

انرژی برق، سه واحد گاز مصرف می  شود!
یون��س اکبرپور پای��دار با ذکر ای��ن نکته که 
نیروگاه  های ما فرسوده شده  اند افزود: متاسفانه 
همین امر از کارآیی آنها کاسته است به طوری 
که ۱۵ درصد مصرف برق صنایع پرت می  شود 
و اگر تجهی��زات کارخانه ها به روز ش��وند عملًا 
۱۵ درص��د از مصرف نیروگاه ه��ا از مدار خارج 

می شود.
وی با تاکید بر لزوم س��رمایه گذاری در بخش 
انرژی ه��ای تجدیدپذی��ر اضافه کرد: بازگش��ت 
س��رمایه در این بخش ۶ سال زمان می  برد اما 
با حمایت  ه��ای دولت این زمان به ۳.۵ س��ال 
رس��یده است زیرا دولت به دنبال ترغیب بخش 
خصوصی برای س��رمایه  گذاری در حوزه انرژی 

است.
  آذربایج�ان  ش�رقی ۲۰۰ واحد صنعتی 

بالای یک مگاوات مصرف دارد
مدیرعام��ل برق ش��رکت توزیع نی��روی برق 
آذربایجان ش��رقی ب��ا اش��اره به اینک��ه در حال 
حاض��ر ۲۰۰ واحد صنعتی ب��الای یک مگاوات 
مصرف در س��طح استان داریم گفت: همین امر 
اهمیت س��رمایه  گذاری در خصوص انرژی های 
تجدیدپذیر در آذربایجان ش��رقی را افزایش می  
ده��د. اکبر فرج  نیا با اش��اره ب��ه اهتمام دولت 
س��یزدهم در رابطه با کاهش ناترازی انرژی در 
کش��ور افزود: در حال حاضر چندین بس��ته در 
این زمینه تنظیم ش��ده و دول��ت و وزارت نیرو 
در تلاش هس��تند تا با ارائه پیشنهادات متنوع، 
بخش خصوصی را به س��رمایه  گذاری در زمینه 
ح��وزه انرژی ترغیب کنند ک��ه تصویب طرحی 
برای صادرات مازاد برق تولید شده در واحدهای 

صنعتی به سایر کشورها نیز از جمله آنهاست.
بدی��ن ترتی��ب در پای��ان تایم این نشس��ت، 
۵ ت��ن از مدیران و کارشناس��ان ش��رکت  های 
ب��رق منطقه  ای آذربایج��ان، توزیع نیروی برق 
آذربایجان شرقی و شهرک  های صنعتی استان 
به تش��ریح موارد فنی، اقتص��ادی و تامین مالی 
نی��روگاه  های خورش��یدی پرداختند و دبیرکل 
فدراس��یون نفت نیز عنوان کرد که کمیس��یون 
انرژی اتاق ایران در تلاش است شرایط سرمایه  
گ��ذاری بخش خصوصی در ح��وزه انرژی  های 
تجدیدپذیر را تس��هیل نموده و با توجه به ماده 
۱۲ قانون بهبود فضای کس��ب و کار، امتیازات 
ویژه  ای برای بخش خصوصی اندیشیده شود که 

به طور حتم به نفع هم استانی ها خواهد بود.

ناترازی انرژی بلای 
حیات صنعت

ضرورت سرمایه  گذاری بخش خصوصی آذربایجان 
شرقی در حوزه انرژی  های تجدیدپذیر به روایت 

"عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

اکنون کش�ور در ش�رایطی قرار دارد که دولت توان توس�عه زیرساخت  ها را نداشته و برای 
همین، در برخی از اس�تانها مانند آذربایجان شرقی حوزه انرژی با ناترازی مواجه می گردد 
زیرا صنایع کوچک و بزرگ روز به روز در حال توسعه بوده و نیاز به افزایش انرژی دارند اما 

تاکنون دولت و وزارت نیرو نتوانسته  اند گام  های موثری در این زمینه بردارند.
در حقیقت، اهمیت ورود بخش خصوصی به سرمایه  گذاری در حوزه انرژی  های تجدیدپذیر 
بر کس�ی پوشیده نیس�ت، اما گویا برخی رفتارهای دولت در گذش�ته باعث شده تا اعتماد 
مردم به سیاس�ت  های دولت س�لب ش�ده و فعالان اقتصادی نتوانند با خیال آسوده به این 

حوزه وارد شوند!
این موارد در نشست تخصصی اخیر دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی که با محوریت 

موارد فنی، اقتصادی و تامین مالی نیروگاه  های خورش�یدی و به  همت کمیس�یون صنایع و 
انرژی اتاق بازرگانی تبریز برگزار گردید نیز مطرح گردید.

یک نشس�ت تخصصی ک�ه در آن نائب رئیس اتاق ایران، روس�ای کمیس�یون های انرژی، 
س�رمایه  گ�ذاری و تامین مالی ات�اق ایران و صنایع و ان�رژی اتاق تبریز، مع�اون اقتصادی 
اس�تاندار آذربایجان  شرقی، مدیرعامل ش�رکت توزیع نیروی برق استان و جمعی از فعالان 

اقتصادی آذربایجان شرقی حضور داشتند.
به گفته صمد حس�ن زاده - نائب رئیس اتاق ایران - بحث انرژی تجدیدپذیر یک مس�ئله 
زیربنایی بوده و نیاز اس�ت تا در این زمینه کار کارشناس�ی  ش�ده انجام ش�ود و دولت نیز 

مشوق  هایی برای سرمایه  گذاران در نظر بگیرد که تاکنون خبری از آنها نبوده است...

معاون اقتصادی 
استاندار می گوید 
آذربایجان  شرقی 
یک استان صنعتی 
است و باید در 
تمام حوزه  های 

جدید صنعتی ورود 
کند تا از دیگر 
استان ها عقب 

نماند

پیام رئیسی در پی درگذشت امیر کویت
رئیس جمهور در پیامی درگذشت 
ش�یخ نواف الاحمد الجابر الصباح، 

امیر فقید کویت را تسلیت گفت.
به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی 
با تسلیت درگذشت شیخ نواف الاحمد 
الجابر الصباح، امیر فقید کویت به شیخ 
مشعل الاحمد الجابر الصباح امیر جدید 
این کش��ور، آل صب��اح و دولت و ملت 

مسلمان و برادر کویت، از خداوند متعال برای آن مرحوم، رحمت و غفران الهی و برای بازماندگان 
صبر و اجر مسئلت کرد.

در گفت وگو با راشاتودی

 رضایی: یمنی ها بدشان نمی آید با آمریکا وارد 
جنگ شوند

فرمانده سپاه پاسداران در دوران 
دفاع مقدس گفت: یمنی ها بدشان 
نمی آید با آمریکا وارد جنگ شوند 
ام�ا این حماق�ت آمریکاس�ت که 
بخواهد ب�ه حملات یم�ن واکنش 

نشان دهد. 
به گزارش ایس��نا، محسن رضایی در 

گفت وگو با شبکه تلویزیونی راشاتودی روسیه با اشاره به وضعیت جنگ غزه، اظهار کرد: دلیل 
طولانی شدن جنگ غزه، اصرار اسرائیل و آمریکا برای پیروزی و رسیدن به اهدافی خاص است 

و پیگیری افراطی همین هدف احتمال سرایت جنگ به مناطق دیگر را افزایش می دهد.
وی ادامه داد: جنگ غزه فقط نظامی نیس��ت، بلکه ش��کل و ماهی��ت اجتماعی نیز به خود 
گرفته و نه تنها در غزه که در کرانه باختری نیز مبارزه هایی شکل گرفته است و جامعه مدنی 

فلسطین نیز در حال اضافه شدن به جنگ است.
رضایی در پاس��خ به پرسش��ی درباره نسل کشی اس��رائیل در غزه، تصریح کرد: این جنگ از 
همه جهات و از جمله نسل کش��ی و نژادپرس��تی افراطی، جدید است و صهیونیست ها از هیچ 
جنایتی دریغ نکرده اند. در واقع اسرائیل جنایات مرتکب شده در تاریخ منحوس خود را اکنون 

یکجا در غزه انجام می دهد.
** دولت های عربی تحلیل درستی از آینده ندارند

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره موضع دولت های عربی و اسامی در این جنگ، گفت: 
دولت های اسامی یک گام جلو آمدند اما دچار تردید و متوقف شدند زیرا تحلیل درستی از آینده 
ندارند. از طرفی نه عاقه به پیروزی حماس و نه عاقه به پیروزی اسرائیل دارند و کماکان در تردید 
قرار دارند. وی در پاس��خ به پرسشی درباره زیرسئوال  رفتن شعارهای حقوق بشری غرب، تصریح 
کرد: این جنگ ماهیت سیاه آمریکا، اسرائیل و نظام مدعی غرب در خصوص حقوق بشر را نشان داد 
و پرده ها را کنار زد. در جنگ غزه فرماندهی مشترک بین ارتش آمریکا و اسرائیل ایجاد شده است. 
این اتفاق در جنگ های بزرگ رخ می دهد و این دو اتاق مشترکی تشکیل داده اند و هرکدام هدف 
خود را دنبال می کنند. فرمانده سپاه پاسداران در دوران جنگ تحمیلی ادامه داد: اهداف اسرائیل در 
غالب موضوع فلسطین است اما آمریکا عاوه بر کمک به پیروزی اسرائیل به دنبال بازیابی حیثیت 
و هیمنه ازدست رفته خود در غرب آسیا است. اگر آمریکا و اسرائیل به این جنگ پایان ندهند حتی 

امکان تبدیل شدن این جنگ به بحران فرامنطقه ای وجود دارد.
** جنگ غزه برای آمریکا حیثیتی است

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: کانون جنگ، آمریکا و اسرائیل هستند و اروپایی ها حمایت 
سیاسی می کنند، این آخرین فرصت آمریکا برای احیای قدرت خود در  غرب آسیا و جنگی حیثیتی برای 

آنان است که در صورت کسب نکردن پیروزی، مشکات بزرگی برای شان ایجاد خواهد شد.
** سخنان بایدن دروغ و ریاکاری است

وی در پاسخ به پرسشی درباره اعتراف تلویحی بایدن به افراطی گری اسرائیل در جنگ غزه، 
گفت: بایدن اقتدار و محوریت لازم در اداره نهادهای نظامی و امنیتی آمریکا ندارد و سخنانش 
ه��م ب��رش لازم در صحنه نبرد ندارند و اگر فردا حرفش را ع��وض کند تعجبی ندارد. باوجود 
فرماندهی مش��ترک در جنگ غزه این س��خنان دروغ و ریاکاری برای پوش��ش وجهه انسانی 

آمریکا است که در این جنگ به شدت آسیب دید.

خبر


